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Lieve lezers,

Wat een ongelooflijke reis is het geweest! Het is moeilijk te bevatten dat het alweer ruim tien 

jaar geleden is dat ik mijn droom werkelijkheid heb gemaakt. De Beautyfabriek, de plek 

waar mijn passie ligt en waar ik met heel mijn hart aan werk. En ik kan met trots zeggen dat 

we zijn uitgegroeid tot hét adres voor vakkundige haar-, nagel- en beautybehandelingen in 

Gelderland. 

Als ik terugkijk naar het prille begin, kan ik me nog goed herinneren hoe ik met knikkende 

knieën (en doodziek!) samen met Floor en Krista de deuren van onze salon opende. We 

hadden een duidelijke visie: mensen laten stralen en zich zelfverzekerd laten voelen, en dat is 

altijd onze drijfveer gebleven. Met een toegewijd team van professionals begonnen we aan 

dit avontuur, niet wetende wat de toekomst ons zou brengen.

Maar kijk eens waar we nu zijn! We zijn uit ons jasje gegroeid, en vanaf oktober 2023 

schitteren we in ons nieuwe pand in Iseldoks. Dat verdient een feestje, en dat is precies 

waarom we dit jubileummagazine hebben gemaakt. Ik wil met jullie, onze gewaardeerde 

klanten, medewerkers, leveranciers en vrienden, terugblikken op de mooie reis die we 

hebben afgelegd.

In dit magazine delen we verhalen, herinneringen en anekdotes die ons 

hebben gevormd en hebben bijgedragen aan ons succes. Jullie zijn 

degenen die dit mogelijk hebben gemaakt, en daarom willen we jullie 

bedanken voor jullie steun en vertrouwen in de Beautyfabriek.

Laten we samen proosten op de afgelopen jaren vol schoonheid, 

vriendschap en groei. Maar laten we ook vooruitkijken naar een 

toekomst vol nieuwe avonturen en innovatieve behandelingen. Ik ben 

ontzettend trots op wat we samen hebben neergezet, maar onze reis 

is nog lang niet voorbij. 

Met liefde en dankbaarheid,

Anke

V O O R W O O R D

“Onze reis is nog 
lang niet voorbij”

True
beauty
comes

from 
within.
Never settle for less.

Word ouder op je allerbest.

Tijdens mijn jaren in de haarindustrie verlangde ik naar 
eerlijke en pure supplementen. De suppletie die ik verkocht 
voelde nooit puur genoeg aan; de producten waren te 
prijzig, er werden ongeloofwaardige beloftes gedaan en 
de boodschap was niet zuiver. Dus start te ik mijn zoektocht, 
en voilà: Supplaily was geboren. We zijn méér dan een 
supplement: we geloven in de kracht van ons lichaam én 
bewuste keuzes. 

Zolang jij doet wat goed voor je is, ondersteunen onze 
producten je om het beste resultaat te halen. Dag in, dag 

uit. Een gezonde levensstijl draait niet alleen om voeding en 
beweging. Het gaat om het hele plaatje: het onderhouden 
van relaties, met je partner, ouders, familie en vrienden. 
Tijd nemen voor jezelf en stress zoveel mogelijk vermijden.

Ontsnap even aan alle hectiek: maak een wandeling, 
fiets naar de bioboer voor verse ingrediënten, kies voor 
een Body Pump les en bel die vriendin die je al te lang 
niet hebt gesproken. Maak bewuste keuzes en versterk  
je gezondheid met onze supplementen, te bestellen via 
www.supplaily.nl.

Wat als je écht vrij bent om te kiezen? Wat als alle merken goudeerlijk zijn?



Wist je dat je jouw huidverouderings-proces 

kunt vertragen met de kracht van tomaten? 

Het geheim zit hem in de lycopeen, een 

geweldig antioxidant dat van nature in 

tomaten voorkomt. Maar wacht, er is meer! 

Combineer deze tomaten met olijfolie en je 

krijgt een onverslaanbare mix die je huid 

er jonger uit laat zien. En hoe kun je beter 

van deze voordelen genieten dan met 

een heerlijke zelfgemaakte tomatensoep? 

Laten we de anti-aging magie onthullen!

R E C E P T

Bereidingswijze
1.  Verhit een scheutje olijfolie in een grote pan en voeg de fijngehakte 

ui, knoflook, geraspte wortel en stukjes selderij toe. Laat alles zachtjes 

pruttelen en roer regelmatig tot de groenten zacht en geurig zijn.

2.  Terwijl de groenten aan het pruttelen zijn, breng je een pan met water 

aan de kook. Dompel de rijpe tomaten 30 seconden in kokend water en 

haal ze er voorzichtig uit (pas op, heet!). Trek het velletje eraf en snijd de 

tomaten in grove stukken.

3.  Voeg de tomatenstukken toe aan de pan met de zacht geworden 

groenten. Voeg ook de tomatenpuree en de basilicum toe. Giet de 

kippen- of groentebouillon erbij en laat alles nog ongeveer 20 minuten 

zachtjes pruttelen met het deksel op de pan.

4.  Laat de soep een beetje afkoelen voordat je deze met een staafmixer 

tot een gladde massa pureert. Proef en voeg naar smaak peper en zout 

toe. Als je van extra verse basilicum houdt, kun je dit ook toevoegen voor 

een heerlijke finishing touch.

5.  Serveer de anti-aging tomatensoep in mooie kommen en geniet van 

elke verjongende lepel!

Waarom is deze soep goed voor je huid?
De lycopeen in de tomaten is een krachtige antioxidant die de huid 

beschermt tegen schadelijke invloeden van buitenaf en helpt bij het 

verminderen van fijne lijntjes en rimpels. De combinatie met olijfolie 

verbetert de opname van lycopeen in je lichaam, waardoor je huid 

nog meer profiteert van deze geweldige voedingsstoffen.

Dus, laat deze anti-age tomatensoep je geheime wapen worden in 

je strijd tegen huidveroudering. Het is niet alleen supergezond, maar 

ook verrukkelijk!

Geniet van je jeugdige gloed en blijf stralen! 
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INHOUDS
OPGAVE

- 1 ui, fijngehakt

- 1 teentje knoflook, fijngehakt

- 1 wortel, 
        geschild en grof geraspt

 - 1 stengel selderij, 
            in kleine stukjes

- 1 klein blikje tomatenpuree

-  1 theelepel basilicum 

 (vers of gedroogd)

-  Olijfolie
- 1 kg rijpe tomaten

-  1 liter kippen- of groentebouillon  

(probeer ook eens oerbouillon)

Ingrediënten
(voor 4 personen)

liefst biologisch

ANTI-AGE 
TOMATENSOEP
een kom vol 
jeugdigheid!



L E V E R A N C I E R S 

Ter ere van de opening van het nieuwe pand en het 12-jarig bestaan van haar salon, nodigde 

Anke Eelco uit, de directeur van Keune Haircosmetics. De band tussen de Beautyfabriek en Keune 

Haircosmetics is door de jaren heen steeds sterker en warmer geworden. Ondanks zijn drukke 

schema, vond Eelco het een eer om deze mijlpaal samen met Anke te vieren en samen te reflecteren 

op hun hechte samenwerking en gedeelde toekomstvisie.

Samen sterk: het partnerschap tussen 

KEUNE & DE BEAUTYFABRIEK

Keune: Een familiebedrijf met een groot hart
Voor velen is Keune Haircosmetics een bekende naam, maar voor wie 

het niet kent: het bedrijf heeft een rijke geschiedenis van ruim 100 jaar, 

waarbij loyaliteit aan de kapper altijd centraal heeft gestaan. “Het is heel 

simpel,” zegt Eelco.”Alles wat we doen moet bijdragen aan de kapper. 

We zijn hier niet alleen om producten te verkopen, we zijn hier om een 

positieve impact te maken in deze industrie.”

En dat is al jaren zo! Het verhaal van Keune is er 

een van innovatie en familiewaarden. Gestart door 

Eelco’s opa en oma in 1922. Het begon allemaal met 

een apotheek en een grensverleggende ontdekking 

in permanentvloeistof. “Mijn oma was de business 

women en mijn opa de chemicus. Samen legden 

ze de basis voor wat Keune nu is,” vertelt Eelco trots.

Van daaruit groeide Keune organisch. “Mijn vader 

nam vertegenwoordigers aan om ons bereik te 

vergroten, en tegenwoordig opereren we wereldwijd, 

in 86 landen, waaronder sinds kort ook India.”

Eelco haalt gepassioneerd uit naar de missie van het 

bedrijf. Het draait om meer dan alleen zakendoen. 

“Wij zien onszelf en het kappersnetwerk als een 

grote familie. Dat betekent dat we altijd vanuit een 

goed moreel kompas handelen.” 

Keune en de Beautyfabriek: een 
match made in heaven
Anke herinnert zich nog goed haar beslissing om 

met Keune te gaan samenwerken. “Het begon 

onder andere als een kostenoverweging. Maar het 
Lees verder op de 

volgende pagina's

verhaal van Keune, hun waarden en het feit dat het een familiebedrijf 

is, maakten de keuze makkelijk. Ook is het een bewuste keuze om met 

Nederlandse bedrijven samen te werken.”

De twee delen duidelijk een wederzijds respect. “We zijn hier niet alleen 

om producten te verkopen,” beaamt Eelco. “We willen de partner zijn 

van de kapper, om hun zakelijke doelen te realiseren. Dat is de kern van 

ons partnerschap met salons zoals de Beautyfabriek.”

Anke voegt toe: “Onze klanten houden van het verhaal van Keune. 

Dat het een Nederlands bedrijf is met een rijke geschiedenis en sterke 

waarden maakt het voor ons zo bijzonder.”

De bakkerij van haarproducten: waar kwaliteit 
koning is
Laten we de producten van Keune eens onder de loep nemen. Eelco trekt 

een boeiende vergelijking tussen een banketbakker en een supermarkt 

als hij het heeft over de kwaliteitsnormen van Keune. “Onze kwaliteit 

bepalen we zelf, wij gaan alleen voor de allerbeste ingrediënten om tot 

ons eindproduct te komen. We zijn meer een soort banketbakker dan 

supermarkt brood.” Hij beschrijft hoe de toewijding en aandacht voor detail 

verschil maken in de eindproducten. Maar hij benadrukt ook hoe belangrijk 

hun relatie is met partners zoals de Beautyfabriek. “Zonder de relatie met 

de kappers waren wij maar gewoon een product in het schap.”

Anke voegt hier een persoonlijke anekdote aan toe 

over de naadloze overgang toen ze de salon in 

Apeldoorn kocht en de klanten daar plots met Keune 

behandeld werden. Klanten merkten onmiddelijk de 

superioriteit van Keune-producten op. “Het was een 

direct bewijs dat ik werk met een merk waar ik heel 

erg achter sta en wat kwalitatief gewoon super is.”

Product aanraders voor de 
Beautyfabriek
Eelco lacht: “We hebben zo’n uitgebreid assortiment, 

het is bijna onmogelijk om een specifiek product 

aan te wijzen.” Toch hamert hij op het belang van 

eenvoud. “Te veel producten kunnen het leven voor 

salons complex maken. We streven ernaar ons 

assortiment overzichtelijk te houden.”

Anke, daarentegen, is dolenthousiast over de nieuwe 

krullenlijn van Keune. “Ik ben er helemaal verliefd op! 

En de volumepoeder met een spray flacon? Dat is 

zó handig. Elk lid van ons team heeft wel een eigen 

favoriet.”
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L E V E R A N C I E R S L E V E R A N C I E R S 

De beauty-industrie: meer dan alleen uiterlijk
Anke wijst op de groeiende verschillen in kwaliteit binnen de 

branche en de blijvende behoefte van mensen aan persoonlijke 

behandelingen. Ondanks technologische vooruitgang en 

de opkomst van online winkelen, blijft het persoonlijke aspect 

cruciaal. “We willen nog steeds wel geld uitgeven. Het gaat om 

innerlijk, maar ook om het plaatje dat je ziet.”

Eelco voegt eraan toe dat in een steeds meer digitaliserende 

wereld, de behoefte aan persoonlijk contact en aandacht 

groter is dan ooit. “Klanten willen dat ze gezien worden en dat 

er iemand naar ze luistert.” Hij gelooft dat de waarde van een 

bezoekje aan de kapper in de samenleving is toegenomen en 

dat dit de aankomende jaren ook zo zal blijven. 

Anke merkt nog op dat hoewel technologie probeert sommige 

aspecten van het kappersvak over te nemen, denk bijvoorbeeld 

aan robots in China die highlights kunnen zetten, het persoonlijke 

aspect en de expertise van een professionele kapper 

onvervangbaar zijn.

Durven & investeren: de Beautyfabriek neemt 
sprongen voorwaarts
Het was een flinke stap om naar een nieuw pand te verhuizen. 

Maar, zoals het oude gezegde luidt: wie niet waagt, wie niet 

wint! Anke zegt vol trots “Ik had vertrouwen in ons team, onze 

klanten en ik wilde dit gewoon heel graag. Als ik kijk naar 

sommige klanten die al twaalf jaar bij ons over de vloer komen, 

dat is gewoon hartverwarmend. Het toont het vertrouwen dat 

zij in ons hebben.” 

Eelco kan zich hier helemaal in vinden “En het is zo belangrijk, 

die wil om te investeren en de bereidheid om te blijven leren 

en groeien. De salons die durven te investeren, en die in staat 

zijn om vaktalent aan te trekken én te behouden, die springen 

er echt uit.” En dat is juist wat voor Anke als paal boven water 

staat. Want zonder haar team zou de Beautyfabriek niet zijn 

wat het nu is. 

Vriendschap, familie & vertrouwen
Naast dat haar team heel belangrijk is voor Anke, zijn haar 

leveranciers dat ook. Hoe ze de band tussen Keune en de 

Beautyfabriek omschrijft? “Je zou kunnen zeggen dat we een 

soort familie of vrienden zijn,” begint Anke. “We dagen elkaar uit, 

zijn ook zeker kritisch naar elkaar, maar helpen elkaar ook altijd 

weer verder.” Bij Keune ervaart ze korte lijntjes, of ze nu spreekt 

met de business development manager of met de directeur 

Nederland. “Het is echt een fijne samenwerking.”

Eelco knikt instemmend: “Vertrouwen is het sleutelwoord. Toen we 

met elkaar in zee gingen, hebben we duidelijke verwachtingen 

geschetst. Dat vertrouwen is wederzijds, en dat maakt deze 

samenwerking zo sterk.”

Innovatie & korte lijntjes: de kern van de 
samenwerking
Anke hecht veel waarde aan innovatie. “Het is voor de 

Beautyfabriek cruciaal dat Keune steeds met nieuwe producten 

komt,” legt ze uit. “Bij Keune heb ik het gevoel dat wanneer ik iets 

aankaart, er daadwerkelijk iets mee gedaan wordt.”

Eelco vult aan: “Wij zijn trots dat salons zoals de Beautyfabriek, die tot de top 

van Nederland behoren, voor ons kiezen. Die waardering, die feedback, 

nemen we heel serieus.” Hij benadrukt dat feedback altijd welkom is, mits 

het constructief is. “Als iemand zegt dat iets beter moet, dan is dat een kans 

voor ons om te verbeteren.”

De kunst van luisteren, leren en leiden
Dat luisteren naar partners is niet geheel onbelangrijk voor Keune. Dit doen 

ze om te kunnen inspelen op de veranderende behoeften en verwachtingen 

van de markt. Volgens Eelco is het zelfs essentieel om constant te blijven 

luisteren. “Voor mij zijn jullie niet zomaar klanten, jullie zijn onze partners,” zegt 

hij. “Het is de kunst om dicht bij hen te blijven, of het nu kappers in Oslo, 

Melbourne of Heerhugowaard zijn, we staan in contact om op deze manier 

wereldwijd informatie op te halen en te leren van elkaar.” 

Anke onderstreept dit gevoel en noemt Keune een unieke leverancier. “Het 

voelt echt alsof we samenwerken, leren en groeien,” zegt ze. Eelco voegt 

nog toe “We streven allemaal naar succes, en door te luisteren, leren en 

delen, geloof ik dat we dit gezamenlijk kunnen bereiken.”

De denktank van de toekomst
Eelco deelt nog een van zijn toekomstplannen met Anke. Hij gelooft in het 

creëren van ‘s werelds grootste denktank met partners. “De kappersstoel 

is een plek waar ideeën en inzichten samenkomen. Waarom zouden 

we die kennis niet gebruiken om innovatie te stimuleren?” Eelco ziet een 

toekomst waarin kappers inzichten delen die ze hebben verzameld van 

klanten - van de beste verpakkingsexperts tot duurzaamheidskenners. “Het 

is tijd om de kennisstroom om te draaien. In plaats van dat wij vertellen 

wat kappers moeten verkopen, laten we de kappers ons vertellen wat de 

markt echt nodig heeft,” stelt Eelco voor.

Anke is enthousiast over het idee. “Ik zie zoveel 

potentieel in een laagdrempelig platform waarop 

ideeën kunnen worden gedeeld. Het kan echt 

game-changing zijn voor de industrie.”

Het doel, volgens Eelco, is om kappers specifieke 

vragen te stellen om gerichte antwoorden te krijgen. 

“In mijn ervaring gedijen creatievelingen het beste 

binnen bepaalde kaders. Het gaat erom vrijheid 

te bieden binnen een bepaald framework.” Eelco 

hoopt dat door deze aanpak Keune en kappers 

wereldwijd samen producten en oplossingen kunnen 

creëren die echt resoneren met de behoeften van 

de markt.

Een afsluitende boodschap voor de 
Beautyfabriek
Eelco’s boodschap voor de Beautyfabriek is kort 

en bondig: “Stay Hungry, stay foolish!” Hij gelooft dat 

het succes van de Beautyfabriek voortkomt uit een 

constante drang naar innovatie en groei. “Anke en 

haar team hebben bewezen dat deze honger naar 

vernieuwing loont. Never change a winning team!”

Hier vind je 
de producten 
van Keune
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U I T G E L I C H T E  B E H A N D E L I N G

Haartoevoeging, wat is het eigenlijk?
Haartoevoeging is de verzamelnaam voor alle soorten en systemen 

die er zijn om haar aan jouw eigen haar toe te voegen. Voor al onze 

vaste applicaties, die je dus niet zelf uit kunt halen, werken we altijd 

met 100% Rémy gesorteerd, hoogwaardig én 100% natuurlijk haar. We 

zijn gespecialiseerd in losse strengen (extensions), wefts en mini wefts. 

De haartoevoeging wordt zorgvuldig aan je eigen haar bevestigd om 

lengte, volume en zelfs kleurvariatie toe te voegen. We werken met 

diverse bevestigingsmethodes en bekijken altijd individueel welke 

methode het beste bij jou, jouw lifestyle en je haar en haarwens past. 

Al jouw haarwensen bespreken we in een persoonlijke intake. Op basis 

daarvan adviseren we over de juiste producten voor een behandeling 

op maat. 

Trots op ons assortiment Balmain Paris Hair 
Couture
In de afgelopen jaren hebben wij de toon gezet als het gaat om 

haartoevoeging en volume vermeerdering voor alle haartypen. Als 

een prestigieuze salon in Nederland behoren we tot de top drie in 

het gebruik van Balmain Paris Hair Couture hairextensions. Balmain 

Hair staat wereldwijd bekend als dé marktleider op het gebied van 

hairextensions, daarnaast werken we met ons eigen merk haarwefts en 

zijn we ambassadeur van Great Lengths.

We worden veelvuldig getraind en zo blijven we onszelf ontwikkelen en 

zijn we op de hoogte van de laatste trends.

BETOVEREND 
LANG EN VOL HAAR 
ontdek de magie van haarverlenging

Volop mogelijkheden
Bij ons vind je een uitgebreid assortiment 

aan mogelijkheden, waaronder:

 Fill in extensions

 Clipin extensions

 Flipin haarstukken / U-parts

 Wefts

 Double Hair met microrings

Heb jij altijd al gedroomd van prachtige volle lokken? Met deze haartransformatie krijgt jouw 

zelfvertrouwen gegarandeerd een boost. Al meer dan 10 jaar is de Beautyfabriek dé plek voor 

iedereen die graag meer volume, of meer lengte in het haar wil. We nemen je graag mee op 

reis door de wonderlijke wereld van haartoevoeging!

Ben jij klaar voor haartoevoeging die niet van 

je eigen haar te onderscheiden is? Die je kan 

wassen, krullen, stylen, verven en meer? Met 

ons diverse aanbod is er altijd een passende 

haaroplossing voor jouw haartype en budget. 

Plan gerust je vrijblijvende intake, dan laten 

we je alle opties zien.

Voor ieder 
haartype en budget 

een passende 
haaroplossing
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L E V E R A N C I E R

Als huidverzorgingsprofessional met een hart voor de natuur heeft 

Comfort Zone één missie: jouw huid laten stralen. Al meer dan 20 jaar 

brengen zij de nieuwste wetenschappelijke inzichten en de kracht van 

de natuur samen. Het resultaat? Hoogwaardige, zuivere en duurzame 

huidverzorgingsproducten die effectiviteit, ethiek en schoonheid 

combineren.

Dit Italiaanse familiebedrijf, een trotse gecertificeerde B Corporation™, 

haalt inspiratie uit hun eigen wetenschappelijke tuin en hun 

geavanceerde onderzoekslaboratorium. Elk product dat je van Comfort 

Zone in handen krijgt, ademt de essentie van “conscious skin science” 

en is met liefde geproduceerd in hun Davines Village in het pittoreske 

Parma, Italië.

Dit is waarom Anke kiest voor Comfort Zone
Anke, de eigenaresse van de Beautyfabriek, werd verliefd op Comfort 

Zone tijdens een vakantie en het is eenvoudig te begrijpen waarom. 

Voor Anke gaat huidverbetering hand in hand met ontspanning. “Een 

behandeling moet een uitstapje zijn, een moment van rust waarin je 

alles even van je af kunt laten glijden. Het feit dat Comfort Zone een B 

Corporation is die zich inzet voor het welzijn van mens, dier en aarde, 

maakte dat ik direct een groot fan werd van hun producten,” zegt ze. 

“Ze kiezen voor ingrediënten die zowel veilig zijn voor de gebruiker als 

voor de natuur en moeder aarde. Niet alleen tijdens de productie, maar 

ook in het gebruik van de producten.”

Goed voor jou, goed voor de wereld 
MAAK KENNIS MET 
COMFORT ZONE

Anke gelooft sterk in de holistische benadering 

van het merk. Van Bath & Body-producten tot 

hoogwaardige anti-aging oplossingen, Comfort 

Zone richt zich op het zo gezond mogelijk maken 

en houden van de huid.

Dus als je op zoek bent naar een merk dat niet 

alleen je huid, maar ook de wereld om je heen 

koestert, zoek dan niet verder. 

Thuis. Een plek van warmte, veiligheid en comfort. Maar het is 

meer dan alleen een plek; het is een gevoel, een gevoel van 

vertrouwen en authenticiteit. Dit gevoel wordt weerspiegeld in 

elk product van Comfort Zone, een merk dat niet alleen zorg 

draagt voor je huid, maar ook voor de planeet.

Bekijk hier 

de producten van 

Comfort Zone.

T I J D L I J N 

Stap met ons mee in de teletijdmachine, want we gaan op een nostalgische reis door de geschiedenis van de Beautyfabriek! 

Van onze bescheiden start in 2012 tot het sprankelende heden in 2023, deze tijdlijn is doordrenkt met herinneringen, groei en 

bovenal, de tijdloze zoektocht naar schoonheid.

De schoonheid van de Beautyfabriek 
DOOR DE JAREN HEEN

De start aan de Waterstraat
In een klein hoekje aan de Waterstraat begon ons 

verhaal. Wat ooit begon als een droom om schoonheid 

te creëren, werd al snel een realiteit vol passie en 

toewijding.

De eerste stagiaire
Een mijlpaal! Britt, onze allereerste stagiaire, betrad de 

wereld van de Beautyfabriek. Je leest haar inspirerende 

verhaal op pagina 18.

Groei en uitbreiding
Met de toetreding van Gwen, onze eerste vaste 

medewerker, groeiden onze dromen gestaag. 

Een facelift voor de Waterstraat
Met trots onderging onze oorspronkelijke locatie aan de 

Waterstraat begin 2017 een transformatie. Een nieuwe 

uitstraling om onze groeiende gemeenschap van 

schoonheidsliefhebbers te verwelkomen.

Een nieuwe vestiging geopend in Apeldoorn
Een sprankelend nieuw hoofdstuk! Eind 2017 openden we 

de deuren van de Beautyfabriek Apeldoorn, waar we 

een nog grotere familie van beautyfanaten begroetten.

Een nieuw pand gekocht
Onze dromen bleven groeien, en zo ook onze behoefte 

aan meer ruimte. Aan het einde van 2020 verwelkomden 

we een gloednieuw pand om onze visie verder te 

realiseren.

Een feestelijke opening 
Het moment waarop we allemaal hebben gewacht! In 

oktober 2023 openen we met trots de deuren van ons 

fonkelnieuwe pand op Iseldoks. Onze deuren staan 

open, dus kom jij snel onze nieuwe locatie bewonderen?
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I N T E R V I E W

Hey Anke vertel eens, wat inspireerde je om de Beautyfabriek te beginnen?
‘Ik was gefrustreerd dat ik naast mijn fulltimebaan elk weekend losse afspraken had bij de schoonheidsspecialiste, de pedicure, de 

kapper én ook nog bij de nagelstyliste. Ik besloot dat het anders moest en kon! En zo is de Beautyfabriek ontstaan.’ 

Inmiddels run je ruim tien jaar de Beautyfabriek, je bent vast tegen verschillende uitdagingen 
aangelopen. Kan je daar wat over delen? 
‘Destijds zijn we gestart als 3 ZZP’ers; Floor, Krista en ik. We hadden (en hebben nog steeds) een hele fijne samenwerking. Na een 

tijdje kwamen de dames bij mij in dienst. Het was een fantastische periode; we maakten vele uren, moesten onze naam opbouwen 

en hebben ontzettend mooie momenten gedeeld. Zakelijk gezien was Corona de grootste uitdaging, maar als je doet wat je leuk 

vindt (niet omdat het moet), dan heb je een hele andere kijk op de wereld. En een beetje lef, dat heb je ook wel nodig!’

Welke belangrijke lessen heb je geleerd tijdens je ondernemersavontuur?
‘Dat zijn er meerdere. Zo heb ik geleerd om met verschillende mensen om te gaan. Sommigen vertrouwen je direct hun huid of haar 

toe, bij andere moet je juist eerst het vertrouwen winnen. Toch blijft het een voorrecht om klanten oprecht te mogen adviseren en te 

helpen. Daarnaast ben ik sociaal en communicatief ook echt gegroeid de afgelopen 10 jaar. Het omgaan met tegenslagen, maar 

ook het runnen van een team is iets heel anders dan het meewerken in het team. Ik vind dat we echt hele grote sprongen hebben 

gemaakt. Je kwetsbaar durven opstellen enerzijds en anderzijds de lijnen uitzetten en daaraan vasthouden, die afwisseling maakt 

het voor mij bijzonder.’ 

Is er een specifiek hoogtepunt waar je bijzonder trots op bent?
‘Het hoogtepunt is toch wel de aankoop van het nieuwe pand en de realisatie van de verbouwing. Ik ben ontzettend trots op het 

eindresultaat. Daarnaast ben ik ook erg trots op vestiging Apeldoorn, een salon die van niets gegroeid is naar een goed draaiende 

salon, onwijs gaaf. Want let wel, in Apeldoorn kende niemand ons. In Doetinchem had ik al een sociaal netwerk opgebouwd, maar 

in Apeldoorn ontbrak dat. Dus ik ben heel trots op beide locaties én het team!’

PASSIE, LEF EN 
SCHOONHEID
Het verhaal achter Anke’s succes

Het runnen van een succesvolle schoonheidssalon is geen eenvoudige 

taak, vooral niet in een industrie die constant evolueert. We spraken 

met Anke over haar reis van de afgelopen tien jaar.

Zo te horen komen de klanten graag weer 
terug naar de Beautyfabriek, wat is het 
geheim achter loyale klanten?  
‘Vooral goed luisteren wat de klant wil én verwacht. En natuurlijk een 

goede service verlenen. Daarnaast moet de kwaliteit van de behandeling 

goed zijn, maar dat is logisch. Het gaat erom wat je nog meer voor je klant 

betekent en wat je voor hem of haar kan doen. Net die stap extra zetten.’

De schoonheidsbranche is continu in ontwikkeling. Hoe ben je omgegaan met de veranderende 
trends en technologieën om toch relevant te blijven voor de doelgroep? 
‘Met boerenverstand bedenken of je mee wil, of moet willen, in een noviteit. Je kan het natuurlijk ook eerst een jaartje aankijken en 

zien hoe de branche erop reageert. Ik weet nog goed die visjes in een aquarium die aan je voeten knabbelen. Ik werd door zoveel 

vertegenwoordigers bezocht, maar ik vond het zelf gewoon niet fris en hygiënisch. Toen heb ik me dus niet gek laten maken.  

En als tegenhanger is het belangrijk om zelf nieuwe trends te signaleren. Ik doe dat meestal in het buitenland. Ik vind dat als je een 

product of dienst zelf hebt ervaren én erin gelooft, dat je dan ook puur kan adviseren en oprecht je enthousiasme kan tonen.’

Hoe manage je de balans tussen werk en privéleven?  
‘Nou, of dat echt helemaal lukt… Ik word er steeds beter in om tijd voor mijzelf en het gezin vrij te maken. En dat is ook mogelijk dankzij 

het fantastische team! Ik kan én wil niet 6 dagen en 2 avonden nodig zijn op de zaak. Dat is niet de manier hoe ik mijn bedrijf wil 

runnen. En dan doe ik ook mijn team ernstig tekort. Mijn credo is wel dat je als ondernemer 24 uur per dag aan het werk bent en 24 

uur per dag vrij bent, je staat altijd aan voor iedereen.’

Hoe zie je de toekomst van de Beautyfabriek voor je? 
‘Ik hoop dat we in de toekomst ook zo’n prachtige omslag kunnen maken in Apeldoorn. Dat ik niet meer nodig ben in beide zaken, 

zodat de meiden van nu kunnen doorgroeien en de zaak kunnen runnen. Daar heb ik alle vertrouwen in!’

Als je terugblikt op je ondernemersreis, wat zou je dan willen zeggen tegen andere vrouwen die 
overwegen een eigen bedrijf te starten in de schoonheidsbranche? 
‘Doe het, ga ervoor en heb het lef! Maar realiseer je ook, als ondernemer moet jij het doen, iemand anders gaat het niet voor 

je oplossen. Jij bent verantwoordelijk en jij moet de keuzes maken. Tegenwoordig word je op social media platgegooid met 

succesverhalen, maar het is soms ook pittig en eenzaam. Vertrouw op jezelf! Als je iets wil en het ook aandurft, moet je er absoluut 

voor gaan!’

Naam: AnkeLeeftijd: 37Locatie: DoetinchemQuote: 'Kalm an'
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M E D E W E R K E R S
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doetinchem doetinchem + apeldoorn

Annabel
haarstylist + herenkapper

Kayanty
schoonheidsspecialist 

+ acne specialist

Britt
bedrijfsleider + haarstylist 

+ krullenexpert

Sharon
haarstylist + herenkapper 

+ krullenexpert

Floor
nagelstyliste + bedrijfsleider

Melissa
haarstylist + herenkapper 

+ krullenexpert

Maureen
haarstylist

Sylvie
schoonheidsspecialist

Gwen
haarstylist + krullenexpert

Mirte
schoonheidsspecialist 

+ browspecialist

Miranda
haarstylist + herenkapper

Miranda
haarstylist + herenkapper

Iris
junior stylist

Nina
haarstylist + herenkapper

Isabel
haarstylist + herenkapper

Maartje
trainee

Tess
haarstylist + herenkapper

Nancy
personeelszaken
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I N T E R V I E W 

Alles wat je aandacht geeft groeit!
Beginnend als een nieuwsgierige stagiaire, is Britt uitgegroeid 

tot een vertrouwd gezicht binnen de Beautyfabriek. “In mijn 

middelbareschooltijd was ik op zoek naar een snuffelstage en 

zo begon mijn avontuur bij de Beautyfabriek. Voor ik het wist, 

kreeg ik na mijn kappersopleiding een baan aangeboden. 

Wat een kans!”, straalt Britt.

Na het verfijnen van haar skills bij de Beautyfabriek in 

Doetinchem, was het tijd voor de grote stap: bedrijfsleidster 

worden in Apeldoorn. “Het was een uitdaging, maar de 

beste beslissing ooit. Anke’s vertrouwen in mij heeft me doen 

groeien. Ik heb zoveel zelfvertrouwen gekregen en me echt 

ontwikkeld!”

De Beautyfabriek in Apeldoorn, meer dan 
zomaar een salon
Inmiddels is de Beautyfabriek al een aantal jaar een begrip in 

Apeldoorn. “Het is een gezellige salon op een toplocatie met 

een geweldig team! We zijn niet alleen professionals, maar 

ook mensen die houden van een praatje en gezelligheid. 

Die combinatie maakt ons bijzonder”, deelt Britt 

enthousiast. Met 7 getalenteerde meiden, waaronder 

6 kapsters, 1 schoonheids-specialiste en een stagiair, 

is het team van Britt in Apeldoorn een hechte groep. 

“Elk van ons heeft unieke specialiteiten en ik ben 

super trots op ons team!”

Doen waar je gelukkig van wordt
Het werkgeluk straalt eraf bij Britt, ze heeft echt 

passie voor haar vak. “Mijn collega’s zijn als familie 

voor me,” begint ze met een warme glimlach, “en dan 

heb je onze fantastische klanten. Elke dag brengen 

ze zoveel vreugde in de salon.” Ze ziet dat haar, 

eigenlijk zoiets simpels, mensen gelukkig kan maken. 

Zo vertelt ze over een bijzonder moment. “Er kwam 

een dame naar de salon, ze vertelde me dat ze ziek 

was. Borstkanker. Verschrikkelijk natuurlijk, een deel 

van haar haar was uitgevallen. Samen hebben we 

een oplossing gezocht en heb ik bij haar extensions 

mogen plaatsen. Dat was zo’n emotioneel moment, 

ze was zo gelukkig met haar nieuwe kapsel.” 

Elk succes heeft een verhaal. Voor Britt Conijn (25) begon dat verhaal 

met een eenvoudige snuffelstage bij de Beautyfabriek. Wat volgde, 

was een reis vol passie, groei en onvergetelijke momenten. We duiken 

dieper in haar ervaringen. Ontdek hoe ze van stagiaire uitgroeide tot 

bedrijfsleidster van de vestiging in Apeldoorn. 

VAN SNUFFELSTAGE  
TOT BEDRIJFSLEIDSTER: 
het inspirerende verhaal van Britt

Een toekomst vol mogelijkheden
Als we het over de toekomstplannen van de Beautyfabriek hebben, is Britt resoluut 

en vastberaden. “We moeten altijd vooruit bewegen,” benadrukt ze. “Ons doel is 

groeien, ons team constant trainen en altijd de nieuwste trends voor onze klanten in 

huis hebben. Want,” voegt ze eraan toe, “je bent nooit uitgeleerd in deze industrie.”

Over trends gesproken, Britt’s ogen lichten op als ze praat over de nieuwste stijlen. 

“Dit seizoen? Warme tinten zijn het helemaal! En koperkleuren, beige blonde 

nuances, maar wat ik echt leuk vind zijn krullen. De mogelijkheden zijn eindeloos 

en het is zo geweldig om te zien wat we ermee kunnen bereiken.”

Prachtige momenten om te koesteren
Terugblikkend op haar tijd bij de Beautyfabriek, herinnert Britt zich met veel plezier 

enkele hoogtepunten. “We hebben geweldige trips gemaakt voor ons merk. Oh, 

en Ibiza! Dat was zo magisch. Maar het zijn ook de kleine momenten die tellen. 

Zoals toen een bruid me vroeg om bij haar ceremonie te blijven. Elke dag is weer 

een feestje en dat is waarom ik zo blij word van mijn werk bij de Beautyfabriek.”

Britt’s reis bij de Beautyfabriek is een inspirerend verhaal van groei, passie en 

toewijding. Met haar mantra “Team work makes the dream work”, is het duidelijk 

dat ze nog lang niet klaar is in Apeldoorn. 

“Ik was jong
en dacht oh 

kan ik dat 
wel? Gaan ze 

dingen van mij 
aannemen en 

wat vinden de 
mensen van mij? 
Ja zeggen tegen 

dit avontuur 
is de beste 

beslissing ooit 
geweest.”
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U I T G E L I C H T E  B E H A N D E L I N G

Een eigen plek voor de man
In onze gloednieuwe salon in Doetinchem hebben we 

speciaal voor mannen een exclusieve ruimte gecreëerd 

waar je je meteen thuis zult voelen. Deze ruimte is ontworpen 

met jouw comfort en behoeften in gedachten. Hier kun je 

ontspannen in een stoere, eigentijdse omgeving en krijg je 

een behandeling op niveau!

Keune JM 1992: De sleutel tot mannelijke stijl
We begrijpen het dat jij als man je eigen unieke stijl en 

behoeften hebt als het aankomt op haarverzorging. 

Daarom werken we met de exclusieve Barber producten van 

Keune JM 1992. Deze speciale lijn van Keune is ontwikkeld 

met de moderne man in gedachten en biedt zorgvuldig 

samengestelde essentials voor haarverzorging, styling, 

scheren en kleuren, die wereldwijd door barbiers worden 

omarmd. Wist je dat in onze shop de gehele productlijn 

te koop is, zodat je zelfs thuis kunt blijven genieten van de 

verzorging en stijl die je bij ons in de salon hebt ervaren?

MANNEN,
ook aan jullie is gedacht! 

In de spotlight: haaruitval tegengaan met JM Keune 1922 en Supplaily
Heb jij last van haaruitval? We snappen hoe vervelend dat kan zijn, want het raakt je op 

persoonlijk niveau. Je haar wordt sneller dun dan je zou willen, wat een natuurlijk proces is 

dat je niet kunt stoppen. Wat je wél kunt doen, is het proces proberen te vertragen. Door 

bijvoorbeeld Adonis Looking Hair van Supplaily als supplement te gebruiken. Hiermee geef 

je je lichaam een extra glycineboost, wat de haargroei kan stimuleren. Of probeer eens de 

Fortifying Lotion van JM Keune 1922. Deze krachtige leave-in lotion gaat niet alleen haaruitval 

tegen, maar geeft je ook weer de hoop op voller en dikker haar.

Ervaring die voor jou werkt
Onze haarstylistes hebben uitgebreide ervaring in het knippen, kleuren en stylen van 

mannenhaar. Ze begrijpen als geen ander dat jouw haar je visitekaartje is en zullen 

ervoor zorgen dat je de salon verlaat met een kapsel dat perfect bij je past. Ook onze 

schoonheidsspecialistes hebben de nodige expertise in het verzorgen van de manneli jke 

huid, zodat je er alti jd op je best uitziet en je huid fris aanvoelt. Want ook huidverbetering 

bij mannen wordt, gelukkig, steeds normaler, iets waar wij al jaren voorstander van zijn. De 

mannenhand reageert snel en goed op behandelingen en de resultaten zijn verbluffend!

Bij ons draait alles om zelfvertrouwen en stijl, en dat geldt natuurlijk net zo goed voor jullie, 

mannen! Hoewel we vaak in de schijnwerpers staan vanwege onze behandelingen voor 

vrouwen, willen we benadrukken dat mannen van harte welkom zijn in onze salons. Onze 

professionele, no-nonsense haarstylistes en schoonheidsspecialistes staan klaar om je te 

voorzien van een perfect geknipt kapsel en verzorging die perfect bij jou past. 

shop jouw 
haarverzorgings-

producten

We bieden verschillende  

opties voor mannen in onze  

kapsalon en schoonheids- 

salon, je wordt altijd geholpen 

door een ervaren medewerker 

met verstand van haar vak.  

Maak vandaag nog een afspraak 

bij de Beautyfabriek of je nu een  

nieuwe look wil uitproberen, je 

haar wil verzorgen of je huid een 

oppepper wil geven, wij staan 

voor je klaar!

Ontdek onze
behandelingen

voor mannen
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V R I E N D I N N E N

De eerste ontmoeting met Anke
Diana herinnert zich nog goed de eerste keer dat ze Anke ontmoette. “Ik leerde 

haar kennen bij Jong Management. Ze had toen al de Beautyfabriek. Wat me 

meteen opviel, was haar spontaniteit en drive.” 

Marjolein knikt instemmend: “Ja, ze kwam binnen als een dame die iets deed met 

beauty, maar het was direct duidelijk dat ze een pure ondernemer was. Ze heeft 

zo’n directe en eerlijke benadering die me echt aansprak.”

Waardevolle beauty momenten
De twee dames schieten in de lach als het gaat om hun eigen beauty avonturen 

met Anke. Diana vertelt: “Lange nagels zijn echt niet mijn ding. Maar dankzij Anke’s 

vasthoudendheid en haar geweldige oplossingen, is het redelijk gelukt!” 

Marjolein vult aan: “Oh, en weet je nog die keer dat ik me heb laten spraytannen? 

Het was heel goed gelukt, maar om Anke een beetje te sarren zei ik tegen haar 

dat ik ‘Rachel Hazes bruin’ was geworden. Ze hapte direct, dat mocht ik echt 

niet zeggen, want bij de Beautyfabriek hebben ze alleen maar mooie (natuurlijke) 

producten én leveren ze kwaliteit. En dat is ook helemaal waar!’

We vroegen het aan Diana en Marjolein, 

HOE IS ANKE EIGENLIJK 
ALS VRIENDIN?

Wanneer twee vriendinnen samen komen om te praten over hun 

gezamenlijke vriendin en eigenaresse van de Beautyfabriek, 

Anke, ontstaat er een warm gesprek vol herinneringen, grappige 

anekdotes en bewondering. Diana Fongers (Partner bij Fongers 

en Fongers Werving en Selectie) en Marjolein van Leeuwen 

(advocaat en partner bij JPR Advocaten) delen hun verhaal.
De invloed van Anke’s passie
Het is duidelijk dat Anke’s passie voor beauty hen heeft beïnvloed. “Eerlijk gezegd gaf ik nooit veel om 

huidverzorging,” geeft Marjolein toe. “Handzeep voldeed voor mij. Maar Anke? Ze heeft voor elk moment de 

perfecte verzorging. Toen ik laatst mijn gebruikelijke collageen bij haar bestelde, gaf ze me lachend wat extra’s: 

facewash en nachtcrème.” “Voor onze volgende reis,” knipoogde ze. “Je kan je nu wel voorstellen hoe onze 

vakanties eruitzien...” 

De groei van de Beautyfabriek
Beide dames zijn het erover eens dat Anke’s benadering van schoonheid uniek is. “Ze is zo eerlijk, en ze kiest 

altijd voor kwaliteit en effectiviteit,” zegt Marjolein. Diana knikt: “En dat allemaal met een geweldig team aan haar 

zijde. ‘Alleen ga je sneller, samen kom je verder...’ en dat geldt zeker voor Anke en haar team.”

Diana voegt ook nog toe: Ik vind het ook super stoer en dapper dat Anke durft en blijft ondernemen, in zowel 

goede als slechte tijden. In de vorm van uitbreiding qua vestigingen, maar ook de stap die ze onlangs heeft 

genomen naar het schitterende, nieuwe pand.

Op naar nog vele jaren vriendschap
Ze eindigen hun gesprek met een wens voor hun vriendin. Diana zegt: “Ik kijk uit naar de Beautyfabriek 3.0 en 

nog vele jaren van groei en succes!” 

Marjolein, met een glimlach, voegt toe: “Ik hoop op nog veel meer van die heerlijke monstertjes en nieuwe 

beautyproducten om te testen. Maar bovenal wens ik Anke alle geluk en gezondheid toe, zowel persoonlijk als 

zakelijk. Anke, blijf jezelf op een liefdevolle manier vooropstellen. Je hebt een unieke gave om ons allemaal te 

inspireren.”
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VA S T E  K L A N T T O P  T I P S

De eerste kennismaking met de Beautyfabriek
“Al voordat ik naar Doetinchem verhuisde, zocht ik naar een goede kapper in mijn 

nieuwe woonplaats. Via Instagram ontdekte ik de Beautyfabriek. Vanaf dag één ben 

ik fan! Mijn eerste behandeling? Die herinner ik me nog goed, dat was op de dag van 

de feestelijke opening van ons fine-dining restaurant. Ik wilde er op mijn best uitzien die 

dag. En dat is gelukt! Het bezoek aan de salon heeft mijn verwachtingen overtroffen, 

en sindsdien ben ik een trouwe klant.”

Verwennerij tot in de kleinste details
“Ook zakelijk gezien hebben we de handen ineengeslagen met de Beautyfabriek. Als 

je bij Orangerie de Pol een bezoekje brengt aan het toilet, tref je daar een vleugje luxe 

aan. Onze gasten worden aangenaam verrast door de kwalitatieve producten van de 

Beautyfabriek. Het is een klein detail, maar het zijn juist die details die het verschil maken 

en de ervaring compleet maken. Een vleugje verwennerij in elk hoekje!”

Ondernemerschap in de Achterhoek
Als succesvolle ondernemer in de Achterhoek ziet Marjolein parallellen tussen haar 

restaurant, Orangerie de Pol, en de Beautyfabriek. “Die kleine details, die zijn cruciaal in 

beide bedrijfsbenaderingen. Anke en ik streven er allebei naar om een unieke ervaring 

te bieden, maar dan in twee totaal verschillende branches.” De persoonlijke interactie 

binnen haar bedrijf is voor Marjolein heel waardevol. “Het maakt dat ik mensen op een 

unieke manier kan meenemen in een culinaire ervaring. Ik ben er dan ook trots op dat 

gasten uit heel Nederland de weg naar ons fine-dining restaurant weten te vinden.” 

 

Zodra je Marjolein ontmoet, voel je de passie die ze met zich meebrengt. Als eigenaresse van Orangerie 

de Pol, weet ze als geen ander hoe belangrijk persoonlijke aandacht is. Laat dat nou ook een van onze 

speerpunten zijn, niet heel gek dus dat Marjolein voor de Beautyfabriek koos en inmiddels al vijf jaar 

trouwe klant is.

Vaste klant Marjolein van der Ham - eigenaresse Orangerie de Pol

‘ EEN BEZOEK AAN  
DE BEAUTYFABRIEK VOELT 
ALS EEN FEESTJE!’

Orangerie de Pol serveert fine-dining op z’n 

best, waarbij de wisselende seizoenen 

centraal staan. Met vier unieke 

verrassingsmenu’s per jaar - zomer, 

herfst, winter en lente – is een bezoekje 

aan het restaurant een unieke beleving. 

Het restaurant haalt zijn producten zoveel 

mogelijk lokaal. Ga ook eens proeven!

DÉ PLEKKEN
waar de dames van de Beautyfabriek 
graag komen. Doe er je voordeel mee!

Waterskibaan & Stroombroek
Leef je uit op de langste waterskibaan 

van Nederland, maak een wandeling 

rondom de recreatieplas, ga lekker 

zonnen of neem plek op het terras 

aan het water. 

De Grutstraat
In de Grutstraat, dé grootste horeca-

straat in Doetinchem, vind je tal van 

gezellige bars, swingende clubs en 

restaurants. 

De Graafschap
Wij kijken graag een goede 

pot voetbal bij dé mooiste 

club van Nederland. Sfeer en 

saamhorigheid, samen D’RAN! 💙💙

Het bos en Kasteel Slangenburg
Onze tip: Start jouw wandeling 

vanaf Kasteel Slangenburg, de 

route gaat door de statige bossen 

en langs de weilanden en akkers 

van landgoed Slangenburg.

Speeltuin Schöneveld
De plek waar jong en oud zich 

uren kunnen vermaken. Op het 

springkussen, waterpret, draaimolen 

of riddertje spelen in het fort. 

Orangerie de Pol
Hoort uiteraard ook in dit rijtje thuis, een aanrader!

De kracht van persoonlijke aandacht
En net zoals bij Orangerie de Pol, is het bij de Beautyfabriek de persoonlijke 

touch die het verschil maakt. Over haar favoriete behandelaars zegt 

Marjolein: “Nina en Kayanty zijn fantastisch! Ze begrijpen precies wat 

ik wil. Maar ik waardeer iedereen bij de Beautyfabriek. Wat me vooral 

aantrekt, is dat ze echt luisteren naar wat ik wil en dat het team zo jong 

en fris is. Een bezoek aan salon is elke keer weer een feestje!”

Elkaar inspireren
Naast de persoonlijke behandelingen heeft Marjolein ook veel 

opgestoken van de Beautyfabriek als het gaat om aanwezigheid op 

sociale media. “Ik ben echt onder de indruk van hoe ze hun social 

media beheren. Ze posten regelmatig, maar het voelt nooit als een 

overload. Precies de juiste balans om klanten betrokken en geïnformeerd 

te houden. 

Marjolein vindt de Beautyfabriek een prachtig bedrijf. Ze wenst Anke 

en haar team heel veel succes en plezier in het nieuwe pand. Ze 

voegt daar nog aan toe: “Als ik zo rondkijk in de regio, dan heeft de 

Beautyfabriek toch echt het allermooiste beautyconcept dat er hier is!’ 

Dat zijn nog eens mooie woorden om dit artikel mee af te sluiten!  
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R E C E P T

SKIN JUICE
Een heerlijke smoothie 
voor een stralende huid
Ben je op zoek naar een natuurlijke manier om je huid te laten 

stralen en die vervelende ontstekingen te bestrijden? Zoek niet 

verder, want wij hebben het perfecte recept voor je samengesteld: 

de Skin Juice smoothie! Deze heerlijke mix van antioxidantrijke 

ingrediënten zal je huid in no-time laten stralen. Laten we meteen 

aan de slag gaan!

R E C E P T

Bereidingswijze
1.  Begin met het wassen van de spinazie en boerenkool

2.  Voeg de gewassen spinazie, boerenkool en het rode fruit 

toe aan je blender. 

3.  Voeg een eetlepel chiazaad toe aan de mix. Chiazaad zit 

boordevol omega-3 vetzuren en voegt een lekkere textuur toe aan 

je smoothie.

4.  Giet 200 ml versgeperst sinaasappelsap in de blender. Dit geeft je 

smoothie niet alleen een heerlijke smaak, maar zit ook boordevol 

vitamine C, wat geweldig is voor je huid!

5.  Voeg tot slot dat magische schepje Supplaily Green Powder toe. Dit 

poeder zit boordevol groene superfoods en zal je huid een extra 

boost geven.

6.  Zet de blender aan en mix tot alle ingrediënten mooi zijn 

samengevoegd en je een zijdezachte Skin Juice hebt.

7.  Giet je Skin Juice in een mooi glas, voeg eventueel een paar 

ijsblokjes toe en geniet met volle teugen!

- 1 handje verse spinazie (50 gram)- 1 handje verse boerenkool (50 gram)-  100 gram rood fruit  (denk aan bessen,aardbeien, frambozen - kies jouw favorieten!)- 1 eetlepel chiazaad-  200 ml versgeperst sinaasappelsap  (of kokoswater of amandelmelk   voor een romigere textuur)- 1 schepje  Supplaily  
green powder

liefst 
biologisch

Ingrediënten(voor 1 portie)

Waarom is Skin Juice zo geweldig 
voor je huid?
De combinatie van verse groenten, bessen, 

chiazaad en Supplaily Green Powder zorgt ervoor 

dat je huid wordt overspoeld met antioxidanten, 

vitamines en mineralen. Deze ingrediënten helpen 

ontstekingen te verminderen, bevorderen een 

gezonde collageenproductie en geven je huid die 

stralende gloed.

Dus, dames en heren, waar wacht je nog op? 

Trakteer jezelf dagelijks op deze heerlijke Skin 

Juice smoothie. Een gezonde huid was nog nooit 

zo lekker!

Proost op een stralende huid 

en een stralend leven!

Voedingswaarden (per portie)

Kcal: 125-201

Koolhydraten: 30,1 gram

Eiwitten: 6,9 gram

Vetten: 2,9 gram

Vezels: 7,7 gram

L E V E R A N C I E R

Met meer dan een eeuw toewijding heeft Atelier Rebul altijd de essentiële 

verbinding tussen natuur en farmacologie erkend. Hun formules zijn 

geïnspireerd op traditionele apotheekmethoden, gecombineerd met 

moderne wetenschap. Elk ingrediënt, of het nu gaat om rozen uit 

Isparta of lavendel uit Grasse, wordt zorgvuldig geselecteerd op basis 

van bewezen effectiviteit en kwaliteit. Ze maken geen gebruik van 

schadelijke chemicaliën en hanteren de filosofie van 100% vertrouwen 

en 100% transparantie, wat resulteert in producten die veilig zijn voor het 

hele gezin.

Waarom de Beautyfabriek kiest voor Atelier Rebul
Voor de Beautyfabriek was de keuze voor Atelier Rebul eenvoudig. “We 

werden direct aangetrokken door de rijke geuren, luxueuze texturen 

en esthetisch verfijnde verpakkingen van de producten. Atelier Rebul 

producten zijn niet alleen een perfecte aanvulling op onze skinshop, 

maar het zijn ook de perfecte cadeaus om iemand mee te verrassen. 

De producten zijn gemaakt van hoogwaardige ingrediënten, allen met 

een eigen verhaal en ze gaan ook nog eens generaties lang mee!”

We reizen even terug in de tijd, naar 1895 om precies 

te zijn. Toen startte de Franse apotheker Jean Cesar 

Reboul een apotheek in Istanbul, een van de eerste in 

Turkije. Onder leiding van hem en later zijn toegewijde 

leerling, Kemal M derrisoğlu, groeide deze apotheek 

uit tot Atelier Rebul. Hun bekendste product, REBUL 

LAVANDA, een lavendel Eau de Cologne, maakte van 

de apotheek een waar begrip.

Van apotheek 
tot icoon

ATELIER REBUL

Shop hier jouwAtelier Rebul 
producten
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U I T G E L I C H T E  B E H A N D E L I N G

Het geheim achter HydroFacial
Wat maakt HydroFacial zo speciaal? Het antwoord ligt in de 

unieke aanpak. Deze luxueuze gezichtsbehandeling wordt in 

meer dan 80 landen aangeboden en staat bekend om zijn 

vermogen om de gezondheid van de huid te transformeren 

door middel van drie belangrijke stappen: reinigen, exfoliëren 

en hydrateren. 

Het resultaat: een stralende huid
Het klinkt niet zo smakelijk, maar direct na de HydroFacial 

behandeling kun je in een speciale container precies zien 

wat er van je huid is verwijderd: dode huidcellen, mee-eters 

en andere onzuiverheden. Deze stoffen horen niet thuis in je 

huid en zijn het resultaat van externe invloeden. De serums 

die onze huidspecialisten gebruiken, zijn transparant, dus alles 

wat je ziet, zijn de afvalstoffen van je huid.

De HydroFacial behandeling is niet-invasief, wat betekent dat 

er geen tot zeer weinig hersteltijd nodig is. Daarom kun je 

deze behandeling elke 4 weken herhalen om die gezonde 

gloed te behouden.

Ben je op zoek naar een effectieve behandeling die je huid doet stralen als nooit tevoren? 

Maak kennis met HydroFacial, de revolutionaire behandeling die wereldwijd beroemd is om 

zijn vermogen om de gezondheid van je huid direct te verbeteren én dit resultaat op de 

lange termijn te behouden. Of je nu last hebt van fijne lijntjes, rimpels, acne, een doffe teint, 

verstopte poriën of andere huidproblemen, HydroFacial is geschikt voor alle huidtypen en 

leeftijden. En het mooie, deze behandeling is te boeken bij de Beautyfabriek.

ONTDEK DE HYDROFACIAL:
jouw weg naar een stralende huid

Voor wie is de HydroFacial?
HydroFacial is geschikt voor iedereen, ongeacht 

je huidtype, leeftijd of geslacht. Of je nu last hebt 

van vroege tekenen van huidveroudering, acne, 

pigmentatieproblemen, grove poriën of gewoon 

een stralende huid wilt behouden, HydroFacial kan 

aan je specifieke behoeften worden aangepast.

Boek vandaag nog 
jouw HydroFacial 
behandeling!
Je verdient het om te stralen met een gezonde, 

jeugdige huid. Boek vandaag nog je HydroFacial 

behandeling en krijg een ampullenset ter waarde 

van €17,95 cadeau bij inlevering van deze bon.
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SHOP NU JOUW PARTY OUTFIT!

SHOP ONLINE OP WWW.0314MODE.NL OF 

KOM GEZELLIG LANGS IN DE WINKEL!

Hamburgerstraat 61, Doetinchem       dedamesvan0314        De Dames van 0314

AIRCO  �  WARMTEPOMPEN  �  ZONNEPANELEN  �  ELEKTRA

D E  B E A U T Y F A B R I E K  I S  T R O T S  O P  H A A R  V A S T E  P A R T N E R S



de Beautyfabriek Doetinchem
C. Missetstraat 23

7005 AA Doetinchem
0314 – 64 34 34

info@debeautyfabriek.nl

de Beautyfabriek Apeldoorn
Arnhemseweg 211
7332 BJ Apeldoorn
055 – 533 24 59
info@debeautyfabriekapeldoorn.nl


